
 

 
 
Op 9 november 2021 werd de motie Voetpad RijswijkBuiten aangenomen en zijn de kosten 
voor een dergelijk voetpad door het college opgenomen in de programmabegroting. Door de 
aanleg van de WarmtelinQ is de aanleg van een dergelijk voetpad nog niet mogelijk 
geweest. Nu de werkzaamheden aan het deel van de WarmtelinQ aan de Beatrixlaan aan 
de Rijswijk Buiten zijde in zijn laatste fase begeven heeft de fractie van Wij.Rijswijk de 
volgende vragen: 
 

1. Is de aannemer die verantwoordelijk is voor de aanleg van de WarmtelinQ ook 
verantwoordelijk voor het in oude staat terugbrengen van het fietspad en groenstrook 
aan de Beatrixlaan?  

2. Is het mogelijk dat zij eventueel bij deze werkzaamheden direct een voetpad 
aanleggen?  

3. Indien de gemeente zelf de werkzaamheden uitvoert, is het dan ook de bedoeling om 
direct het voetpad aan te leggen?  

 
Namens Wij.Rijswijk  
Danny van Dam 


